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ABS塑胶外壳
ABS plastic case

Boîtier en plastique ABS

ABS plastikhülle? - ja?
Пластиковая оболочка

ABS 플라스틱 케이스
ABSケースです

综合续航长达16小时
16 Hours of Playtime

Durée de vie combinée jusqu'à 16 heures   

Umfassende Ausdauer bis ZU 16- Stunden
общий продолжитeльность полета до 16часов 

최대 16시간 사용
総合航続時間は16 時間に及ぶ

Monster定制音效
Monster Customized Acoustics

Effect sonores personnalisés Monster

Monster angepasste Soundeffekte
Монстр настраивает звуковые эффекты

Monster 커스텀 사운드
Monsterカスタムサウンド

高清通话
Hd call

Appels en hd
Gestochen wie hd.
Связь в высоком разрешении 

고화질 통화
hd通話です

人体工学设计，佩戴舒适
Ergonomic Design

Ergonomie pour le confort

Ergonomisches Design für Komfort 

дизайн, удобство ношения 
인체공학적 디자인으로 편안한 착용
人体工学設計、着用快適

音乐/游戏双模式
Music/Gaming Dual Modes

Double mode musique / jeu

Musik und Spiel dual mode 

двойной режим 

음악 / 게임 듀얼 모드
音楽/ゲームデュアルモード

Bluetooth version / 蓝牙版本：V5.2

Transmission distance /传输距离 : 10m

Driver diameter / 喇叭直径 :  13mm

Driver impedance / 喇叭阻抗 :  32       15% 

Sensitity/灵敏度: 126+1.5dB

Frequency response range / 频响范围 :  20Hz 20kHz

Battery capacity (Chargingcase) / 电池容量(充电盒) :  280mAh 3.7V

Battery capacity (Headphone) / 电池容量(耳机) : 30mAh 3.7 V 

Charging time (Chargingcase) / 充电时间(充电盒) :1.5 hours 

Music playtime with charging case / 配合充电盒播放时间 : ≈16 hours

耳机开机后未连接蓝牙设备状态下，任意一个耳机三击左/右耳机MFB键，断开
耳机与蓝牙设备配对并关机

When the headset is not connected to the Bluetooth device after startup, 
press the left/right headset MFB button three times on any headset to 
disconnect the headset  from the Bluetooth device and shut it down

XKT16说明书
尺寸：60*95mm
材质：80g铜版纸（胶装方式双面印）
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FCC 声明

该设备经过测试，符合B类数字设备的限制，根据FCC规则第15部分。这些限制旨在

提供合理的限制住宅装置中防止有害干扰的防护。该设备产生使用并能辐射射频能量，

如不按规定安装和使用该指示可能对无线电通信造成有害干扰。然而,有不能保证在特

定的安装中不会发生干扰。如果这个设备对收音机或电视接收造成有害干扰，可通

过转动判定设备的开关，鼓励用户尝试纠正干扰之一或更多以下措施:

--重新定位或重新安置接收天线。

-增加设备与接收器之间的距离。

--将设备连接到与接收器不同的电路上的插座上连接。

-向经销商或有经验的无线电/电视技术人员寻求帮助。

该设备符合FCC规则第15部分。操作遵循以下两点

条件:

(1)本装置不得引起有害干扰，(2)本装置必须接受任何干扰

接收到的干扰，包括可能导致不希望的操作的干扰。

未得到合规方明确批准的变更或修改

可能使用户对设备的操作权限失效。

FCC ID：2A8PV-QSMXKT16

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class 

B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed 

to provide reasonable protection against harmful interference in a residential 

installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency 

energy and,  if not installed and used in  accordance with the instructions, may 

cause harmful interference to  radio  communications.  However, there is no 

guarantee that interference will not occur in  a particular installation. If this 

equipment does

cause harmful interference to  radio  or  television  reception, which can be 

determined by turning the equipment off and on, the user  is encouraged  to try 

to correct the interference by one or more of the following measures:

-- Reorient or relocate the receiving antenna.

- Increase the separation between the equipment and receiver.

-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which 

the receiver is connected.

- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the  FCC Rules.  Operation is subject to the

 following two

conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must 

accept any interference received, including interference that may cause undesired 

operation.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 

compliance could void the user's authority to operate the equipment.

FCC ID：2A8PV-QSMXKT16

https://manuals.plus/m/699682b0758696b7c40fb83cdcdcfb0f9fb0ec8d1982df7f8cdff5f349898ca0

